
Protokół 3/10 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 18 marca 2010 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wacław Ćwik – Przewodniczący Rady Miejskiej w Paczkowie. 

2. Grzegorz Jasiok – Z-ca Burmistrza Gminy. 

3. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

4. Marek Kieliszek – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu Miejskiego w 

Paczkowie. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1005. Wszystkich obecnych powitała Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i promocji K. Sobota, która jednogłośnie została 

wybrana na przewodniczącą posiedzenia.  

Przewodnicząca posiedzenia przedstawiła porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2.  Sprawy różne. 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, że protokół z posiedzenia wszystkich stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie nr 2/10 z dnia 18.02.2010 r. był do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej. Następnie zwróciła się do poszczególnych Komisji czy wnoszą uwagi bądź też 

poprawki do wymienionego protokołu? Ponieważ nie było uwag Przewodnicząca posiedzenia 

poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Komisje w wyniku głosowania jednogłośnie przyjęły protokół nr 2/10 z dn. 18.02.2010 r.  

Do pkt 1. 

G. Jasiok poinformował, że dokładnie projekt uchwały omówi Skarbnik natomiast 

poinformował, że jedna że zmian dotyczy zabezpieczenia 120 tys zł. na przygotowanie 

Europejskich Dni Dziedzictwa, które mają odbyć się w miesiącu wrześniu i będą połączone że 

świętem miasta. Obecnie zabezpieczone jest 80 tys. zł. ale jest to za mała kwota, aby 

przygotować odpowiednią oprawę tych Dni Dziedzictwa. Będzie składany wniosek do 

Euroregionu Pradziad na dofinansowanie tej imprezy. 

W. Ćwik zadał pytanie czy Festiwal Twórczości Dziecięcej będzie w miesiącu czerwcu czy też 

przy tych Dniach Dziedzictwa? 

G. Jasiok odpowiedział, że trudno jest mu odpowiedzieć na to pytanie, ale Festiwal ten 

prawdopodobnie odbędzie się w czerwcu. 

 



Przewodnicząca posiedzenia zadała pytanie czy są zabezpieczone w budżecie środki na 

Festiwal Twórczości Dziecięcej? 

Skarbnik odpowiedział, że środki są zabezpieczone na promocję, a ile z tych środków będzie 

przeznaczonych na Festiwal to się dopiero okaże. Do tej pory Festiwal wpisywał się w program 

Dni Paczkowa. 

Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

Poinformował, że w § 1 uchwały zwiększa się budżet po stronie dochodów o kwotę 742.133 zł. 

W Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa zwiększa się wpływy z tytułu opłaty adiacenckiej o 

46.000 zł. gdyż są podpisane decyzje odnośnie opłaty adiacenckiej dla właścicieli posesji na 

osiedlu wieszczy za Gimnazjum Publicznym.  

W. Ćwik zadał pytanie na podstawie jakiego przepisu prawnego Burmistrz podpisał takie 

decyzje? 

G. Jasiok odpowiedział, że opłata adiacencka była już pobierana na podstawie ustawy o 

gospodarce nieruchomościami. 

Skarbnik poinformował, że opłata adiacencka jest pobierana w związku że wzrostem wartości 

nieruchomości. 

G. Jasiok dodał, że postępowanie w sprawie naliczenia opłaty adiacenckiej jest prowadzone co 

najmniej od roku, były sporządzone operaty szacunkowe. Dzisiaj są podpisane decyzje 

wszystkie osoby były poinformowane i mogły zapoznać się że wszystkimi zgromadzonymi 

dokumentami. 

W Dz. 758 Różne rozliczenia następuje zwiększenie z tytułu zwiększenia subwencji 

oświatowej. W Dz. 852 Pomoc Społeczna następuje przeniesienie pomiędzy klasyfikacją, 

ponieważ z wytycznych wynika, że tak mają być sklasyfikowane środki. W Dz. 853 Pozostałe 

zadania w zakresie polityki społecznej zostały wprowadzone środki zgodnie z podpisaną 

umową z Powiatowym Urzędem Pracy na sfinansowanie robót publicznych. W Dz. 900 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska zwiększenie o 255.047 zł. są to środki z 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska, które zgodnie z ustawą wpływają do budżetu.  

W § 2 dokonuje się zwiększenia budżetu po stronie wydatków o kwotę 939.758 zł. W Dz. 600 

Transport i łączność zmniejsza się § 4270 czyli roboty cząstkowe i przeznacza się te środki na 

zakup materiałów i wyposażenia – klinca, w § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych zwiększa się środki o kwotę 20.000 zł. i wprowadza zadanie inwestycyjne droga 

w Kamienicy do granicy Państwa. W Rozdz. 60078 usuwanie skutków klęsk żywiołowych 

zabezpiecza się kwote ogółem 120.000 zł. z przeznaczeniem na zakup usług remontowych i 

wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych jest to wkład własny do środków z rezerwy 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji a dotyczą Dziewiętlic. W Dz. 750 

 



Administracja publiczna dokonuje się korekty odpisu na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych. W Dz. 801 następuje zwiększenie środków na remont sali gimnastycznej w 

Publicznej Szkole Podstawowej nr 3. Remont dotyczy dachu oraz malowania sali. W dz. 853 

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zabezpiecza się kwotę 312.684 zł i są to 

wynagrodzenia i pochodne osób zatrudnionych w ramach robót publicznych. W Dz. 900 

Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska Rozdz. 90001 w § 4300 są wydatki na likwidację 

nieczynnych szamb oraz na dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków są to umowy 

zawarte jeszcze w 2009 r. nowych umów nie ma. W § 6050 jest budowa szamba w 

Dziewiętlicach, modernizacja miejskiej sieci kanalizacyjnej dokonanie przyłączy budynków 

komunalnych na ulicy Wesołej i Kościuszki. W Rozdz. 90002 Gospodarka odpadami w § 4210 

zakup pojemników na leki, w § 4300 środki na inwentaryzację azbestu, kompostowników, 

zakup pojemników do odpadów niebezpiecznych, obsługę pojemników na leki i zużyte baterie 

oraz zbiórkę wielkogabarytową. W Rozdz. 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach w § 

4210 jest zakup sadzonek drzew i krzewów. W § 4300 są cięcia pielęgnacyjne. W Rozdz. 

90005 § 6050 termomodernizacja Szkoły Podstawowej Nr 3 w Paczkowie (wymiana okien) i 

Szkoły Podstawowej w Kamienicy. W Rozdz. 90006 § 4300 likwidacja dzikiego wysypiska w 

Trzeboszowicach. W Rozdz. 90095 jest akcja sprzątania świata oraz konkursy ekologiczne. W 

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększa się dotację dla Ośrodka Kultury 

w kwocie 120.000 zł. na organizację Europejskich Dni Dziedzictwa. W Rozdz. 92116 kwota 

6.714 zł. jest to dotacja podmiotowa dla Biblioteki Publicznej. W Rozdz. 92120 jest 

zabezpieczenie środków na zakup energii i gazu w „domu kata” wydatki te nie były 

przewidziane w projekcie adaptacji „domu kata”. W Dz. 926 Kultura fizyczna i sport jest 

złożony projekt do Euroregionu Pradziad  pt. Polsko-Czeskie treningi siatkówki i piłki nożnej” 

wartość projektu 135.936 zł. z czego budżet państwa i gmina dofinansowują projekt w kwocie 

20.390,40 zł. Następnie odczytał szczegóły projektu. 

W. Ćwik stwierdził, że projekty uchwał zabezpieczające środki na finansowanie projektów czy 

to sportowych czy tez związanych z kulturą jak np. dofinansowanie Dni Dziedzictwa powinny 

być wcześniej przedstawione i omówione na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu. 

Dopiero po wystawieniu rekomendacji przez tą Komisje sprawa powinna być kierowana na 

sesję. Poprosił, aby na przyszłość wszystkie sprawy tego typu najpierw przeszły przez w/w 

Komisję. 

W. Krótkiewicz zadał pytanie odnośnie przebudowy drogi gminnej w Kamienicy co to są za 

środki? 

M. Kieliszek odpowiedział, że chodzi tutaj o Narodowy Program Odbudowy Dróg Lokalnych i 

207 tyś to jest wkład własny, natomiast 207 tyś to jest dofinansowanie z tego Programu. 

 



W. Krótkiewicz zadał pytanie dlaczego jest dodatkowe 20 tyś zł. na wykonanie drogi w 

Kamienicy on chodził o zabezpieczenie środków na wykonanie oświetlenia w Ujeźdźcu i tego 

nie wykonano. 

Skarbnik odpowiedział, że wprowadzono 20 tyś zł. z uwagi na to, że będą oszczędności na 

budowie „schetynówki”. 

W. Nowakowska stwierdziła, że należy zastanowić się nad tym aby nadal finansować budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Z. Michael zadał pytanie o jakie rachunki za gaz i prąd chodzi w „domu kata”? 

M. Kieliszek poinformował, że musi być ta kwota wprowadzona do budżetu, chociaż nie 

znaczy, że to będzie koszt gminy. W przypadku prądu doprowadzonego do placu budowy 

zostanie obciążony wykonawca. Natomiast odnośnie gazu są jeszcze opłaty stałe, przesyłowe, 

które trzeba płacić. Ponadto poinformował, że instalacja grzewcza gazowa w „domu kata” 

została uruchomiona na wniosek Komisji, która wnioskowała o ogrzanie i osuszenie tego 

budynku. Zostało wymienionych 6 nowych grzejników natomiast instalacja grzewcza nie 

będzie wymieniana. Natomiast będzie wymieniana instalacja elektryczna i wodna. 

W. Krótkiewicz zadał pytanie na jakim etapie jest remont „domu kata”? 

M. Kieliszek odpowiedział, że wykonano 30% prac. Zakończenie inwestycji do 30.06.2010 r. 

W. Kaczyński zadał pytanie czy jest możliwość zwiększenia środków na porządkowanie 

parków, a chodzi przede wszystkim o wykonywanie cięć drzew. Poinformował, że jest wiele 

drzew tzw. samosiejek nie drzew zabytkowych które należy wyciąć. Przypomniał, że niedawno 

był wypadek, że konar drzewa spadł na kobietę i zranił ją w głowę. Sam z okna przychodni 

widzi kilka gałęzi, które są uschnięte i stwarzają realne zagrożenie dla przechodzących 

parkiem. 

M. Kieliszek odpowiedział, że w projekcie omawianej uchwały jest zabezpieczenie środków 

12.000 zł. na wykonywanie cięć pielęgnacyjnych i do momentu dopóki ta uchwała nie zostanie 

podjeta nie będzie mógł nic w tym zakresie zrobić. 

W. Kaczyński zadał pytanie czy ktoś z Urzędu może dokonać przeglądu drzew i wyznaczenia 

tych, które należy wyciąć? 

M.. Kieliszek opowiedział, że jeżeli chodzi o drzewa rosnące na gruncie gminnym, które są 

własnością gminy to o pozwolenie na ich wycięcie gmina musi występować do Starostwa 

Powiatowego. To Starostwo decyduje o tym czy zasadne jest usunięcie drzewa. 

G. Jasiok dodał, że jest możliwe, aby pracownik Wydziału dokonał przejrzenia tych drzew 

nazywane jest to cięciami pielęgnacyjnymi. 

W. Nowakowska dodała, żeby było również posprzątane i żeby park wyglądał tak jak ma park 

wyglądać.  

 



Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

Skarbnik poinformował, że likwiduje się Gminny Fundusz Ochrony Środowiska, który był 

określony w § 14, dlatego uchyla się ten paragraf. Ponadto w § 15 zgodnie z nową ustawą o 

finansach publicznych zmienia się nazwę na „plan przychodów i kosztów zakładów 

budżetowych. 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie opłaty od posiadania psów.  

Skarbnik poinformował, że do tej pory wpływy z tytułu opłaty od posiadania psów są znikome 

około 350 zł. w 2009 r. było pobrane. Opłata jest pobierana raz przez całe życie danego psa i 

chyba należałoby to zmienić. Zaproponował, aby zmienić inkasenta, którym do tej pory była 

Straż Miejska, i inkasent rozliczał się w różnych terminach dowody wpłat nie posiadały 

pełnych informacji i dlatego jest propozycja, aby wprowadzić nowe formularze i numerki dla 

psów. Zmienia się również inkasenta że wskazaniem p. Konrada Filipowa, który zna się na 

psach i może określić rasę oraz wiek psa. 

W. Kaczyński zadał pytanie kto może zająć się sprawą osoby, której psy błąkają się po polach 

polując na dziką zwierzynę? 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytała projekt uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez 

likwidację działalności medycznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali 

Pulmonologiczno-Reumatologicznych z siedzibą w Kup. 

W. Kaczyński poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych zapoznała się z pismem Zarządu Województw Opolskiego w sprawie 

zaopiniowania uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez 

likwidację działalności medycznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali 

Pulmonologiczno-Reumatologicznych z siedzibą w Kup. Poinformował, że Rada nie ma 

wpływu na to, czy nastąpi likwidacja czy też nie. Zarząd Województwa prosi tylko o opinię. 

Zauwazył, że likwiduje się Pododdział Pulmonologii Alergologicznej w Szpitalu w Kup i Izbę 

Przyjęć w Szpitalu w Pokoju, ale struktury te są w innych szpitalach jest więc to reorganizacja, 

która nie będzie miała wpływu na dostępność pacjentów do szpitali czy też przychodni. 

 

 



Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony 

przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 

grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

M. Kieliszek poinformował, że w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 23 stycznia 2009 

r. o zmianie niektórych ustaw w związku ze zmianami w organizacji i podziale zadań 

administracji publicznej w województwie została zmieniona treść art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 13 

września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Zgodnie z aktualnym 

brzmieniem tego artykułu rada gminy określa wymagania jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie takiej działalności. Do tej pory zadania 

te wykonywał Burmistrz wydając Zarządzenia, obecnie obowiązek ten spada na Radę Miejską. 

W. Ćwik zadał pytanie kto jest twórcą tej uchwały? 

M. Kieliszek odpowiedział, że inicjatywę uchwałodawczą wykazał Burmistrz natomiast sam 

projekt uchwały fizycznie przygotował A. Wielgus pracownik Wydziału Gospodarki 

komunalnej Urzędu Miejskiego w Paczkowie. 

Z. Michael zadał pytanie dlaczego tak późno przygotowano uchwałę? 

M. Kieliszek odpowiedział, że podyktowane to jest wejściem w życie ustawy i jej 

uprawomocnieniem. 

W. Ćwik stwierdził, że jak będzie głosował to bez przekonania że dobrze robi, gdyż nie zna się 

na niuansach prawnych więc będzie opierał się na opinii radcy prawnego. Zauważył, że w 

niektórych miejscach są przytoczone przepisy i obawia się, żeby nie było cytowania ustawy. 

Z. Michael zadał pytanie czy inne gminy już wprowadziły takie uchwały? 

M. Kieliszek odpowiedział, że jeżeli ustawodawca narzuca obowiązek wprowadzenia takich 

uchwał to gminy muszą to wykonać. Na dzień dzisiejszy nie mamy takiej działalności na 

terenie Gminy, ale może jakiś mieszkaniec wystąpić o taką działalność i wówczas taka uchwała 

będzie konieczna. Ponadto poinformował, że opierając się na sprawozdaniu pracownika 

merytorycznego oraz opinii radcy prawnego uchwały tego typu obowiązują w innych gminach. 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie 

powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Paczków. 

 



M. Kieliszek poinformował, że podobnie jak w poprzedniej uchwale zmieniła się ustawa z dnia 

13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, która nakłada na Radę 

obowiązek podjęcia uchwały określających wymagania jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. Do tej pory było to określone Zarządzeniem Burmistrza. 

W. Krótkiewicz zadał pytanie że jeżeli jest przedsiębiorca, który będzie chciał wozić 

nieczystości to będzie musiał mieć zezwolenie od Urzędu? 

M. Kieliszek odpowiedział, że musi posiadać koncesję wydaną na teren Gminy Paczków oraz 

przestrzegać Regulaminu utrzymania porządku i czystości. 

Przewodnicząca posiedzenia zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Miejskiej Nr XXXVIII/316/2002 z dnia 4 października 2002 r. w sprawie ustalenia stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej dla właścicieli i użytkowników wieczystych. 

M. kieliszek poinformował, że dostosowuje się uchwałę do ustawy o gospodarce 

nieruchomościami. W znowelizowanej ustawie o gospodarce nieruchomościami, maksymalna 

stawka procentowa opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości gruntu wskutek podziału 

nieruchomości została obniżona z 50 do 30%. Uchwała Rady Miejskiej w Paczkowie z 2002 r., 

ustaliła stawkę 45%, co jest niezgodnie z obecnie obowiązującym art. 98a ust.1.         

Z. Michael zadał pytanie czy w okresie od 2007 r. do 2010 r. opłaty były wprowadzane? 

M. Kieliszek odpowiedział, że nie były wprowadzane gdyz przepisy często nie idą w parze z 

ich egzekwowaniem i związane jest to z orzeczeniami sądów. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w takim razie wszystkie omówione projekty uchwał są 

kierowane na najbliższą sesję Rady Miejskiej. Następnie Przewodnicząca posiedzenia 

sformułowała wniosek: Komisje zapoznały się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.  

− w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie 

przekształcenia poprzez likwidację działalności medycznej Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Szpitali Pulmonologiczno-Reumatologicznych z siedzibą w Kup. 

− w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

 



− w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Paczków. 

− w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XXXVIII/316/2002 z dnia 4 października 

2002 r. w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej dla właścicieli i 

użytkowników wieczystych. 

Do pkt 2 

Przewodnicząca posiedzenia odczytała pismo w sprawie wsparcia w utworzeniu męskiej sekcji 

siatkówki. 

J. Soszek poinformował, że Sparty na dzień dzisiejszy nie stać na utworzenie nowej sekcji i 

działać w obrębie środków, które Sparta otrzymuje w formie dotacji. Jedyny kierunek to 

założenie stowarzyszenia i ubiegania się o dotację. On osobiście jest przeciwny przekazywaniu 

srodków na tego typu stowarzyszenia. Stowarzyszenia inne niż sportowe mają rację bytu. W 

przypadku stowarzyszenia które powstaje na podstawie pomysłu „zróbmy coś” to jest 

wyrzucenie pieniędzy na rok na dwa aż się komuś znudzi robić cokolwiek w takim 

stowarzyszeniu. Jeżeli miałoby coś takiego powstać to tylko przy klubie sportowym, gdzie jest 

inna odpowiedzialność. 

W. Krótkiewicz poinformował, że chłopaki chcieliby przystąpić do Sparty i potrzebowaliby na 

to około 5 tyś zł. Wydaje mu się, że w tej najniższej lidze poradziliby sobie. Powinno się 

pomóc tym chłopakom w organizacji tej seksji, dobrze byłoby gdyby coś w tym kierunku się 

rozwijało. 

G. Jasiok poinformował, że spotkał się z przedstawicielami tej grupy młodzieży i ma mieszane 

uczucia. Bardzo go cieszy że jest grupa młodzieży i jest taka inicjatywa i nie byłoby problemu 

od strony formalno-prawnej żeby ta działalność rozpoczęła się pod egidą Sparty, chociaż oni 

jako Zarząd nie mieli w tym roku takich planów ze względu między innymi na budżet. Obawy i 

wątpliwości budzi fakt, że jest to młodzież, która występowałaby w grupie seniorów. Ponadto 

na dzisiaj ta młodzież nie funkcjonowała w sposób sformalizowany. Natomiast powołanie 

sekcji zgłoszenie do rozgrywek to są konkretne obowiązki. Należy prowadzić treningi, wyjazdy 

na rozgrywki na całej Opolszczyźnie. Wiążą się z tym koszty i obowiązki i nie ma 

potwierdzenia że podołaliby tym obowiązkom, bo gdyby na dzień dzisiejszy funkcjonowali w 

formie amatorskiej w jakiś regularnych rozgrywkach gdzie potwierdziliby swój zapał, chęć 

uczestniczenia i obowiązkowość no to była większa pewność tego, że są zdeterminowani i chcą 

działać. W ramach środków jakie Sparta posiada nie ma możliwości uruchomienia dodatkowej 

 



sekcji. A uruchomienie tej sekcji wiązałoby się z tym, że byłoby to nie na 4 miesiące, ale na 

lata. Szkoda, że przy tworzeniu budżetu nie wystąpiono z takim wnioskiem. 

Z. Michael stwierdził, że grupa tych osób nie ma rozeznania odnośnie kosztów utrzymania i 

funkcjonowania takiej sekcji. Ponadto trzeba byłoby uruchomić grupy piłki siatkowej już od 

klas podstawowych, aby była ciągłość tej sekcji. W działalności Sparty raczej nie widzi 

możliwości uruchomienia takiej sekcji. Można przyjąć formę, aby założyli stowarzyszenie ale 

nie wie czy są do tego przygotowani. Ponadto budżet jest zamknięty.  

W roku bieżącym pomoc jest nie możliwa. 

J. Soszek poinformował, że zaproponował tej grupie chłopaków, aby reaktywować TKKF 

Paczkowski. 

Przewodnicząca posiedzenia sformułowała wniosek: Komisje zapoznały się z pismem w 

sprawie wsparcia utworzenia męskiej sekcji siatkówki. Z powodu braku wolnych środków w 

budżecie Gminy Paczków Komisje nie widzą możliwości udzielenia wsparcia finansowego w 

2010 r. Komisje w wyniku głosowania przy 7 głosach „za” 2 głosach „przeciw” przyjęły 

wniosek. 

W. Ćwik poinformował, że kiedyś funkcjonowały sekcje piłki siatkowej i chłopców i 

dziewcząt. Na pewno uruchamiając obecnie sekcje dla osób dorosłych należy również 

pomyśleć o pracy z dziećmi i młodzieżą, aby w kolejnych latach było zaplecze zawodników. 

Komisja zapoznała się z pismem w sprawie wsparcia w utworzeniu męskiej sekcji siatkówki. 

Przewodnicząca posiedzenia odczytała pismo wspólnoty mieszkaniowej budynku ul. Kołłątaja 

2 w Paczkowie. 

Z. Michael zauważył, że jest to sprawa wyłącznie wspólnoty mieszkaniowej. Zaproponował, 

aby pismo skierować do Burmistrza. 

W. Cwik stwierdził, że Burmistrz powinien poinformować Radę o sposobie załatwienia tej 

sprawy. 

Przewodnicząca posiedzenia sformułowała wniosek: Komisje zapoznały się z pismem i 

wspólnoty mieszkaniowej budynku ul. Kołłątaja 2 w Paczkowie. Komisje pismo kierują do 

Burmistrza celem rozpatrzenia i powiadomienia Rady Miejskiej o sposobie załatwienia spraw 

poruszonych w piśmie. 

Przewodnicząca posiedzenia odczytała wniosek w sprawie przyznania dodatkowych środków w 

kwocie 25.000 zł. dla Biblioteki Publicznej w Paczkowie. 

E. Chronowska zadała pytanie gdzie była Dyrekcja Biblioteki gdy tworzony był budżet na 2010 

r? 

Skarbnik odpowiedzi, że budżet był stworzony tak, aby był oszczędny. 

 



J. Soszek zauważył, że każdy jest gospodarzem własnego budżetu i musi gospodarować tak, 

aby na wszystko starczyło. 

Z. Michael poinformował, że była przeprowadzona rozmowa z p. Dyrektor Biblioteki i 

sugerowała taki problem. Sugerowała, że nie otrzymywała pomocy, ale jest w błędzie bo Rada 

Miejska pomagała Bibliotece Publicznej wspierając remont elewacji, dachu. Odczytał tą sprawę 

jako protest przeciwko temu, że chciano rozliczyć prawidłowość zbierania opłat targowych. Nie 

ma możliwości aby na dzień dzisiejszy taką kwotę wygospodarować w budżecie. 

Przewodnicząca posiedzenia sformułowała wniosek: Komisje zapoznały się z wnioskiem w 

sprawie przyznania dodatkowych środków w kwocie 25.000 zł. dla Biblioteki Publicznej w 

Paczkowie. Komisje wniosek opiniują negatywnie. 

Wniosek w wyniku głosowania Komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego i Promocji został 

przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca posiedzenia odczytała pismo p. M. Ciapały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku. 

Z. Michael zauważył, że p. M. Ciapała pisał już niejednokrotnie na temat Regulaminu 

utrzymania porządku i czystości i otrzymywał na swoje pisma odpowiedzi. 

Przewodnicząca posiedzenia sformułowała wniosek: Komisje zapoznały się z pismem p. M. 

Ciapały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku i kierują do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej celem udzielenia odpowiedzi. 

Z. Michael zadał pytanie czy zatrudniono na stanowisku głównego księgowego w ZUKiM 

emerytkę i czy to prawda, że osoba ta obecnie choruje i będzie wyjeżdżała do sanatorium? 

G. Jasiok odpowiedział, że zatrudniona osoba na stanowisku głównego księgowego w ZUKiM 

jest emerytką, ale była najlepszą merytorycznie przygotowaną kandydatką. Spółką kieruje 

Prezes on pod nadzorem Rady Nadzorczej podejmuje decyzje. Wybrał najlepszego fachowca. 

Umowa jest zawarta na 3 miesiące. Nikt nie mógł przewidzieć sytuacji, że osoba ta dozna 

zawału serca i obecnie przebywa na chorobowym. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 18 marca 2010 r. o godzinie 1310.  

 

Protokół sporządziła:        Przewodnicząca posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa     Kazimiera Sobota 

  
 
 
 
 

 


